

<b>ຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບຈາກຂະແໜງການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ</b>	
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດນໍາເຂົ້າ ແລະ ສົ່ງອອກ ອຸປະກອນສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ (ຍົກເວັ້ນ DTH)
ປະເພດເອກະສານ	ອື່ນໆ
ວັນທີແກ້ໄຂຂໍ້ມູນລ່າສຸດ	14.10.2020
ພາກສ່ວນຮັບຜິດຊອບ	ກົມຄືນຄວາມຖີ1
ຜູ້ທີ່ສາມາດຍືນຂໍເອກະສານ	ບຸກຄົນ, ນິຕິບຸກຄົນ ຫຼື ການຈັດຕັ້ງພາຍໃນ ແລະ ຕ່າງປະເທດ ທີ່ມີຈຸດປະສົງນໍາເຂົ້າອຸປະກອນສື່ສານຜ່ານດາວທຽມທຸກຊະນິດ ຕ້ອງໄດ້ຮັບອະນຸຍາດຈາກກະຊວງໄປສະນີ, ໂທລະຄົມມະນາຄົມ ແລະ ການສື່ສານ ຍົກເວັ້ນອຸປະກອນຮັບສັນຍານໂທລະພາບຜ່ານດາວທຽມ (DTH) ຊຶ່ງຕ້ອງໄດ້ຮັບອະນຸຍາດຈາກກະຊວງຖະແຫຼງຂ່າວ ວັດທະນາທຳ ແລະ ທ່ອງທ່ຽວ
ເງື່ອນໄຂໃນການຂໍເອກະສານ	ຜູ້ດໍາເນີນທຸລະກິດນໍາເຂົ້າທີ່ຕ້ອງການຂໍໃບຢັ້ງຢືນການນໍາເຂົ້າອຸປະກອນໄອຊີທີ່ຕ້ອງມີເງື່ອນໄຂດັ່ງນີ້: 1. ໄດ້ຮັບສິດໃນການໃຫ້ບໍລິການສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ(ສໍາລັບດາວທຽມຕ່າງປະເທດ) 2. ມີລາຍລະອຽດກ່ຽວກັບອຸປະກອນຢ່າງຊັດເຈນ 3. ມີແຜນການນໍາເຂົ້າ, ໃບແຈ້ງລາຄາ, ໃບຮັບສິນຄ້າ, ຈໍານວນ, ລາຄາ, ໃບຢັ້ງຢືນແຫຼ່ງກໍານົດສິນຄ້າ, ໃບຢັ້ງຢືນມາດຕະຖານຈາກໂຮງງານ, ສະຖານທີ່ປາຍທາງ ແລະ ວັນທີຢ່າງຊັດເຈນ 4. ກໍລະນີເປັນອຸປະກອນທີ່ຕ້ອງການກວດກາທາງດ້ານເຕັກນິກ ຕ້ອງມີລາຍລະອຽດຈະແຈ້ງ ແລະ/ຫຼື ອຸປະກອນຕົວຈິງ ເພື່ອນໍາມາກວດກາມາດຕະຖານອຸປະກອນ ຕາມທີ່ກໍານົດໄວ້ໃນມາດຕາ 12 ຂອງຂໍ້ຕົກລົງ 5. ປະກອບເອກະສານຕາມທີ່ກໍານົດໃນເອກະສານຊ້ອນທ້າຍຢ່າງຄົບຖ້ວນ ແລະ ຖືກຕ້ອງ

<b>ກົດໝາຍ ແລະ ນິຕິກຳອື່ນໆ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ</b>			
ຊື່	ເລກທີ	ລົງວັນທີ	ໝາຍເຫດ
ດໍາລັດວ່າດ້ວຍການສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ	471/ລບ	27.12.2019	ພາກທີ IV ການກວດກາ ຢັ້ງຢືນມາດຕະຖານເຕັກນິກ ແລະ ການນໍາເຂົ້າອຸປະກອນການສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ ມາດຕາ 51 ການນໍາເຂົ້າອຸປະກອນການສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ຄືນຄວາມຖີວິທະຍຸສື່ສານ	17/ສພຊ	05.05.2017	ໜວດທີ 4 ການອະນຸຍາດນໍາໃຊ້ຄືນຄວາມຖີ ມາດຕາ 29 ເຖິງ ມາດຕາ 35
ຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍການນໍາເຂົ້າ ແລະ ຈໍາໜ່າຍອຸປະກອນ ໄອຊີທີ່	3201/ປທສ	16.11.2016	

<b>ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນການ ຫລື ເອກະສານທີ່ຈໍາເປັນ ຫລື ຕິດພັນ</b>		
ຊື່	ປະເພດ	ໝາຍເຫດ

\${SUPPORT_NAME}	\${SUPPORT_TYPE}	\${SUPPORT_COMMENT}
------------------	------------------	---------------------

ເອກະສານທີ່ຕ້ອງປະກອບສໍາລັບການຍືນຂໍເອກະສານ		
ຊື່ເອກະສານ	ປະເພດເອກະສານ	ຕົວຢ່າງເອກະສານ
\${ATTACHMENT_NAME}	\${ATTACHMENT_TYPE}	\${ATTACHMENT_FILE}

ເອກະສານທີ່ຕ້ອງປະກອບສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸ		
ຊື່ເອກະສານ	ປະເພດເອກະສານ	ຕົວຢ່າງເອກະສານ
\${ATTACHMENT_NAME_RENEW}	\${ATTACHMENT_TYPE_RENEW}	\${ATTACHMENT_FILE_RENEW}

ຮູບແບບການຍືນເອກະສານ	
ການຍືນເອກະສານ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ທີ່ຢູ່ຂອງພາກສ່ວນທີ່ຮັບຜິດຊອບ	ກົມຄົນຄວາມຖີ່, ກະຊວງໄປສະນີ, ໂທລະຄົມມະນາຄົມ ແລະ ການສື່ສານ
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ (ວັນ)	15 ອີງການຄຸ້ມຄອງ ແລະ ກວດກາຈະພິຈາລະນາອອກໃບຢັ້ງຢືນການນໍາເຂົ້າອຸປະກອນໄອຊີທີໃນໄລຍະສິບຫ້າວັນລັດຖະການ ນັບແຕ່ວັນທີ່ໄດ້ຮັບເອກະສານຄົບຖ້ວນສົມບູນ, ຍົກເວັ້ນອຸປະກອນໄອຊີທີທີ່ບໍ່ເຄີຍໄດ້ຮັບການຢັ້ງຢືນມາກ່ອນ ແລະ ມີລັກສະນະເຕັກນິກສູງ

ການຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ	
ເອກະສານມີກໍານົດອາຍຸ ຫຼື ບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸການນໍາໃຊ້ຈັກເດືອນ?
ມີ	3
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ	

<b>ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ</b>	<p>ໃບຢັ້ງຢືນການນໍາເຂົ້າ ສາມາດນໍາໃຊ້ໄດ້ຕາມຂອບເຂດທີ່ກຳນົດໄວ້ໃນໃບຢັ້ງຢືນ ແລະ ມີອາຍຸການນໍາໃຊ້ເກົ່າສິບວັນ ນັບແຕ່ມີລົງລາຍເຊັນເປັນຕົ້ນໄປ. ໃບນໍາເຂົ້າ-ສົ່ງອອກ ອຸປະກອນການສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ ສາມາດຂໍຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ ຊຶ່ງຕ້ອງຢັ້ງຢືນຄໍາຮ້ອງ ແລະ ເອກະສານ ປະກອບ 60 ວັນກ່ອນວັນໝົດອາຍຸນໍາໃຊ້. ໂດຍປະຕິບັດຕາມເງື່ອນໄຂທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ໃນໃບອະນຸຍາດ, ປະຕິບັດພັນທະ, ເສຍຄ່າທໍານຽມ ແລະ ຄ່າບໍລິການຢ່າງຄົບຖ້ວນ.</p>
---	--

<b>ຄ່າທໍານຽມສໍາລັບການຍືນຂໍເອກະສານ</b>				
ມີຄ່າໃບຄໍາຮ້ອງ ຫຼື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການ	ຄ່າທໍານຽມທາງວິຊາການ	ຄ່າແບບຟອມ ຄໍາຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ມີ	100000.00	50000.00	0.00	150000.00
<b>Comments</b>	ອີງຕາມລັດຖະບັນຍັດປະທານປະເທດ ເລກທີ 003/ປທ			
<b>ຄ່າບໍລິການເພີ່ມເຕີມ</b>				
ລາຍການຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
<b>ຄ່າ ເຫັນຄ່າ ທໍານຽມເພີ່ມເຕີມ</b>				

<b>ຄ່າທໍານຽມສໍາລັບການຂໍຕໍ່ອາຍເອກະສານ</b>				
ມີຄ່າຕໍ່ອາຍເອກະສານ ຫຼື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການ	ຄ່າທໍານຽມທາງວິຊາການ	ຄ່າໃບຄໍາຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ມີ	100000.00	50000.00	0.00	150000.00
<b>ຄ່າເຫັນ</b>	ອີງຕາມລັດຖະບັນຍັດປະທານປະເທດ ເລກທີ 003/ປທ			
<b>ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ</b>				
ລາຍການຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
<b>ຄ່າ ເຫັນກ່ຽວກັບຄ່າ ທໍານຽມຕໍ່ອາຍເພີ່ມເຕີມ</b>				